
 

 

Lidt forskønnelse på Hou Havn 

 
Hou Fællesforum - Lokalråd for Hou og omegn arbejder hele tiden 

for forbedringer i vores lokalområde.                                                           

Her i marts måned har focusgruppen vedrørende Hou Havn været 

samlet for at drøfte muligheder for forskønnelse af havneområdet 

indtil masterplanen for havnearealerne kommer i spil.                  

Mange forslag blev vendt under hensyntagen til, at der ikke er afsat 

kommunale budgetmidler til "havneanlæg", hvilket betyder,at der 

kun kan anvendes kommunale driftmidler til formålet.                                            

Gruppens konsensusforslag er så efterfølgende drøftet med 

kommunens leder af Vej og Park, Leo Christoffersen.                                    

En både positiv og konstruktiv dialog betyder nu, at der snarest 

sker noget på de to arealer, som er vist på billederne. 

Læs aftalenotat ved tryk her. 

23.04.2014/tekst og billeder Ryan Moric 


